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Bartłomiej Dyba-Bojarski 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi
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Sz.P. Hanna Zdanbwska 

Prezydent Miasta Łodzi

INTERPELAaA

W związku z fatalnym stanem ulicy Owczej w Łodzi (co było zgłaszane przez jej 
mieszkankę na spotkaniu w sprawie tramwaju przy ul. Warszawskiej) proszę o pilne 
jej naprawienie i wyrównanie. Jednocześnie proszę o przystąpienie prac projektowych 
zmierzających do utwardzenia ulicy. Obecnej nawierzchni nie da się dalej utrzymywać 
w choćby zadowalającym stanie.
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